
Skoncentrowaliśmy się na energetyce bazującej na odpadach

Skoncentrowaliśmy się na energetyce bazującej na odpadach.
Posiadamy metan i wykorzystujemy go do produkcji energii
elektrycznej, podobnie jak węgiel niskiej jakości - powiedział
prezes JSW Jarosław Zagórowski w trakcie konferencji
prasowej, która odbyła się 6 września 2011 r.

Tematem, dominującym konferencje było zaprezentowanie planów na
uporządkowanie struktur w grupie kapitałowej JSW. Cała dyskusja
koncentrowała się wokół celu głównego jakim jest doprowadzenie do
samowystarczalności energetycznej grupy. SEJ w tym procesie
odgrywa kluczową rolę. Od lat z powodzeniem do produkcji
zagospodarowuje metan i węgiel niskiej jakości, a będzie
zagospodarowywać gaz koksowniczy. To właśnie w dniu dzisiejszym
spółka podpisała z Koksownią Częstochowa Nowa, dziesięcioletnią
umowę na dostawy energii elektrycznej oraz ciepła, w ramach której
wybuduje elektrociepłownię o mocy 3 MW Będzie to pierwszy w kraju i
trzeci w Europie projekt wykorzystujący silnik tłokowy opalany gazem
koksowniczym - podkreślił prezes SEJ Jarosław Parma.

Prezentując szczegółowy plan rozwoju spółki, prezes zaakcentował
skalę rozpoczętych przez SEJ inwestycji. Przypominamy, że do
największych z nich należy budowa bloku fluidalnego w EC „Zofiówka",
modernizacja EC „Moszczenica" i planowana transakcja kupna, od
Ministerstwa Skarbu Państwa, 85 % akcji Przedsiębiorstwa Energetyki
Cieplnej w Jastrzębiu-Zdroju. Jak podkreślił prezes rozpoczęte
inwestycje przy wykorzystaniu potencjału PEC pozwolą na pełne
zabezpieczenie potrzeb mieszkańców Jastrzębia i miast sąsiednich na
dostawę ciepła, a co najważniejsze pozwolą firmie utrzymać jej
proekologiczny charakter.


